
NAŠA ANKETA

V zasebnih trgovinah je boljša izbira
Z novimi zasebnimi trgovinami, ki poganjajo kakor

gobe po dežju, je nehote vzniknilo tudi vprašanje: kako
to, da so se te pojavile prav v trenutku, ko imajo občani
vse plitvejše žepe in ko tudi v državnem tržnem gospo-
darstvu škriplje že čez vse meje? Odgovorov je najbrž
več, vsekakor pa je najotipljivejši vse prostejša pot pri-
vatni iniciativi in sploh ugodnejša kliraa v naši politiki.

Za večino porabnikov so zasebne trgovine, kot so nam
povedali samt v naši današnji anketi, vsekakor dobrodo-
jla in koristna novost, saj nudijo možnost boljše lzbire
blaga, ki je tolikokrat predmet raznih žolčnih razprav.

Sandi Lavrič, učenec OŠ iz Rožne doline:
»Dobro bi bilo, če bi imeli še več takšnih trgovin. Tako

bi Ijudje imeli še boljšo izbiro. Sam za zdaj poznam eno
samo tako trgovino in sicer »Cekar« na Cesti Dolomit-
skega odreda. Bil sem že nekajkrat tam. Lahko rečem,
da je trgovina kar lepo opremljena, pa tudi izbira blaga je
dobra za tako majhen prostor.«

Nataša Dolejši, Studentka iz Mestnega loga:
»Mislim. da tu ni nobene dileme: prednost privatnih

trgovin je predvsem v konkurenci blaga. Praviloma se te
trgovine ravnajo po povpraševanju kupcev. Kolikor bodo
dobro delale, bodo imele na voljo tisto blago, ki ga
v drugih trgovinah ni. Ne bi pa bilo napak, če bi se počasi
specializirale na ožjo izbiro. Recimo na hrano, tehnično
blago ali pa na kaj drugega. Sama do zdaj v takšnih
trgovinah še nisem bila. Vsaj pri nas ne. Nakupovala pa
sem zunaj in lahkko rečem, da kkar dobro uspevajo«

Franci Kogovšek, zasebni ključavničar z Dobrove:
»Prednost zasebnih trgovin je predvsem v kakovosti

blaga. Tu so tudi bolj prijazni, v njih pa lahko dobiš robo
tudi ob sobotah in nedeljah, ko je podrugod zaprto.
Vprašanje pa je, kako bo na to gledala prehrambna
industrija, večji proizvajalci. Po mojem bo potrebno vsaj
tri do pet let, da bodo te trgovine prišle do veljave. Šele
tedaj se bo pokazalo, ali so rentabilne ali n e «

Zvone Vugrin, urednik tehničnega tiska iz Horjula:
»Osnovni namen takšnih trgovin naj bi bil dopolnitev

že obstoječe ponudbe in sicer tako v pogledu izbire
blaga, kakor tudi po dostopnosti do trgovine. Navadna
trgovina, ki mora pokrivati povprečne potrebe potrošni-
kov, ne more imeti posluha za kake posebnosti, medtem
ko bo zasebnik vedno našel računico. Morda družbeni
sektor misli, da je to konkurenca. Če to je, potem je to
gotovo stimulativna konkurenca.

Sliši se, da bodo odprli takšno trgovino tudi tu zraven
na Vrzdencu. Če se bo to res zgodilo, bo to več kot
koristna obogatitev tega, kar že imamo«

Simon Jeriah, učenec OŠ z Viča:
»Mislim, da s temi novostmi prav nič ne profitiramo.

Dovolj je že navadnih trgovin. Tudi kvalitcta izdelkov
v le-teh se mi zdi dovolj visoka. Prival trgovine imajo
kvečjemu to prednost, da večkrat prodajajo doma nareje-
no (prehrambno) robo. Vendar pa sam za zdaj poznam
šele eno.«
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